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 Celem posiedzenia było zaopiniowanie budżetu na rok 2021. W posiedzeniu wzięli udział 

członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności. Nieobecna usprawiedliwiona była radna Agnieszka 

Dorawa.  

  Pod dyskusję poddano propozycję radnego Szymona Raczyńskiego, by przesunąć środki, 

zwiększając kwotę w dziale 926 rozdział 92805 § 2820 o kwotę 37.000,00 zł. Radni zadali szereg pytań 

o źródła przesunięć i cel zwiększenia kwoty przeznaczonej na sport. Po udzieleniu odpowiedzi przez 

radnego Raczyńskiego przeprowadzono głosowanie, w którym radni opowiedzieli się za zgłoszeniem 

wniosku , przy jednym głosie wstrzymującym się ( Alicja Żaguń).   

              W drodze głosowania, radni zaopiniowali budżet pozytywnie, przy jednym głosie 

wstrzymującym się ( Alicja Żaguń) i postanowili zgłosić przyjęty wcześniej wniosek.   

 

Alicja Żaguń 

Przewodnicząca K. Edukacji Kultury i Sportu 

 

 

                   


